
 

 

VERKSAMHETSBERÄTTELSE FÖR SKREA IDROTTSFÖRENING AVSEENDE 

VERKSAMHETSÅRET 2022-01-01 – 2022–12-31. 

 

Styrelsen har bestått av: 

Peter Johansson - ordförande 

Lars-Erik Carlsson - kassör och sekreterare, 

Ulf Andersson - vice ordförande 

Jan-Olof Johansson – ledamot 

Malin Schwarzkopf – ledamot  

Karin Molnö – ledamot 

Jennie Johansson. - ledamot 

Revisorer har varit John Gripse och Viktor Karlsson  

Styrelsen har under året haft 10 protokollförda möten och ett antal icke protokollförda träffar. 

Verksamheten 2023. 

Föreningens verksamheter har under året varit uppdelad i kommittéer enligt följande: 

• Fotboll – herr 

• Fotboll – ungdom 

• Anläggning 

• Marknad – sponsring 

• Evenemang 

 

Medlemmar 

Föreningen har 411 medlemmar, därav 392 aktiva.  

I föreningen finns 57 ledare, som alla lägger ner ett stort arbete för att föreningen skall 

fungera. 

Fotboll – herr: 

Tränare har varit Tobias Lager med Jonathan Alvérus. 

Lagledare för B-laget har varit Axel Karlsson. 

A-laget slutade på en 9:e plats i Div 4. B-laget blev 4:a i Nivå 2 Mellersta-norr. 

A-laget förlorade mot Böljan i första DM-slutspelsomgången. 

Priset till årets spelare gick till Love Munther. 



Fotboll – ungdom: 

Föreningen har under året haft 7 pojklag och 2 flicklag som deltagit i Hallands FF:s serier.  

Vidare har vi haft sju pojklag som spelat i sammandrag arrangerade av Mellersta Hallands 

fotbollsallians.  

Föreningen har startat upp verksamhet för barn födda 2017 och tidigare. Totalt har över 50 

barn deltagit i denna verksamhet. 

Föreningen har haft ledarträffar genomförda av SISU och bekostad av idrottslyftet. 

Domarutbildning med sex deltagare har genomförts i HFF:s regi. 

Föreningen tackar alla de ideella ledare som ställt upp som tränare under året. 

I övrigt bifogas verksamhetsberättelse från U-kommittén. 

 

Anläggning:  

Föreningen har haft en vaktmästare, Hussein Ibrahim, som varit anställd med lönebidrag.  

Denna tjänst har fr.o.m. 2023-11-30 förlängts med ett år. Dock skall vaktmästaren vara 

tjänstledig under 2024. Vaktmästaren har varit anställd på heltid. Han har skött verksamheten 

på ett förtjänstfullt sätt. 

Genom bidrag från Kultur/Fritid och Framtidsbanken har föreningen installerat en 

solcellsanläggning. 

Vi måste nämna den stora kostnadsökning som skett med El och drivmedel. Föreningen har 

fått bidrag från staten för höga elkostnader  

Evenemang. 

Första söndagen i juli genomfördes Skrea IF dagen. Trots dåligt väder blev det succé.  

Bakluckeloppis har genomförts under ett antal lördagar under sommaren. Intresset har varit 

stort. Lagföräldrar har ställt upp vid flera tillfällen. 

Sponsring: 

Sponsorkommittén har genom hårt arbete och goda kontakter ökad intäkterna under 2021.  

 

Övrigt: 

• Föreningen har erhållit pengar från Svenska Spel, ”Gräsroten”, där spelare noterar 

Skrea IF som sin förening. 

• Föreningen har via Pantamerakampanjen samlat burkar och PET flaskor, vilket under 

året inbringat över 40 000 kronor. 

• Genom försäljning av pizzabottnar har vi fått en intäkt på närmare 35 000 kr. 

• Julkalendrar och bingolotter till uppesittarkvällen har gett en stor intäkt. 

• Föreningen har förlängt avtalet med Team Sportia med ett år och gäller nu t.o.m. 

2025. 

 



Ungdomsverksamheten 2023 

• Föreningen har under året haft 7 pojklag och 2 flicklag som deltagit i Hallands FF:s 
serier. Vidare har vi haft 3 pojklag och 1 flicklag som spelat i sammandrag 
arrangerade av Mellersta Hallands fotbollsallians.  
 

• Vinterträning för våra ungdomslag skedde både inomhus i Hebergshallen samt 
utomhus på Kristineslätts och Falkenbergs IPs konstgräsplaner. Några pass på 
Vinbergs IF:s konstgräs har vi också bokat då tiderna  på kommunens planer inte 
fungerat fullt ut för ledarna. Svårigheter att få till träningstider har upplevts framför allt 
gällande konstgräsplanerna.  
  

• Vi har fortsatt med att ha två fasta block med träningstider för 17.15 – 18.30 och 
18.45 – 20.00, då detta föll väl ut under föregående säsong. Träningstiderna 
fördelades efter bästa förmåga vilket resulterade i att de flesta lagen fick önskade 
träningstider.  

• En viss problematik har uppstått när matcher har bokats under träningstider.  

• Det införskaffades mycket nytt materiel som västar, koner och bollar genom vår nya 
leverantör.  

• Nytt för året var också att alla ungdomslag fick sin egen sjukvård necessär, att förvara 
i sitt skåp.   
 

Samlad information kring lagen: 

• P/F 2017-2018 har deltagit i fotbollslekis 1 gång/vecka under maj-augusti. 
Seniorspelare har hjälpt till att hålla i träningarna. Två av föräldrarna har anmält 
intresse för att starta upp 2018 laget våren-24. 

• P/F födda 2016/2017 delades upp och som nämnt ovan ”tränade” barn födda 2017 
tillsammans med barn födda 2018. 

• P/F 2016 har spelat 3:manna matcher under säsongen.  

• P/F 2015 delades upp i pojk- resp flicklag inför inomhussäsongen.  

• Hos resterande lag har förändringarna varit små och av ringa betydelse.    
 
Cuper som våra lag deltagit i under året: 

• P2010 fick möjlighet att genom ett sent avhopp från annat lag delta i Minicupen som 
arrangerades i maj månad. En cup som ger bra erfarenhet.  

• P2011 deltog i juni i Ö-bollen, Öckerö.  

• Flera av våra lag spelade i Getinge Cupen. 

• Flera av våra lag spelade i Oskarströmscupen.  
 

Matcher på Skrea IP 

• Vi välkomnade publik på alla våra matcher.  Kiosken bemannades under alla 
hemmamatcher och sammandrag. Våra ungdomslag har under året även ansvarat för 
bemanningen av kiosken under seniorernas hemma matcher. 

• När IP stängdes ner för spel och valde de yngre åldrarna samt flicklagen att förlägga 
sina träningar inomhus medan de äldre lagen valde att boka träningar på kommunens 
konstgräsplaner.  

• Problemet med att få tider till träning upplevdes även under hösten med en viss 
frustration som följd. 
 

Ledarträffar: 

• En ledarträff genomfördes på Falcon Alkoholfri Arena den 18 nov, alla våra 
ungdomslag var representerad Då genomfördes säsongsavslutning med 
utvecklingsarbete och avslutande bowling med mat. e. Övriga träffar har vi haft 5/3, 
13/9, 29/10 höll jag träff med uppstart av laget.se. 

 
 

http://laget.se/


 
 

Aktiviteter och försäljning: 

• Pizzabottnar från Föreningspizzan har sålds vid två tillfällen under 2022, (maj och 
oktober). Har genererat fortsatt bra intäkter till klubben. Föreningen kommer fortsätta 
denna aktivitet med försäljning två gånger per år.  

• Bingolottos julkalendrar har sålts liksom Bingolotter till Uppesittarkvällen, vilket gav 
bra intäkter till föreningen.  

• Bakluckeloppis har arrangerats under sommaren. Totalt 4 gånger: 2,/7, 16/7, 30/7, 
13/8.  

• Bemanning, inkl. kiosk, har gjorts av ungdomslagen samt en representant från 
styrelsen.  
 

Skrea IF dagen 

• 1/7 arrangerades Skrea IF dagen nere på IP med olika aktiviteter och försäljningar. 
Seniorspelarna som inte deltog i A-lagets bortamatch var delaktiga som funktionärer 
under dagen. Trots det regniga vädret blev dagen lyckad och verkade uppskattas av 
alla som var närvarande. Planen är att Skrea IF dagen ska vara ett återkommande 
arrangemang. 
 

Skrea IF Klappen 

• Under december månad lottade vi ut Skrea klappen med fina vinster sponsrade från 
lokala företag. Cirka 60 tävlande (30:- för en "lott") var ett bra deltagande. Något som 
förhoppningsvis också kan bli ett stående arrangemang av föreningen. 
 

• Träningsnärvaron för juniorerna under vår och höst har varit hög. Glädjen av att  träna 
och spela matcher med sitt lag har lyst klart under hela säsongen! Och föreningen 
genom styrelsen tackar alla de ideella ledare som ställt upp som tränare under året! 
 
 

 
Slutligen vill vi tacka alla ledare, sponsorer, föräldrar. Massmedia och övriga 

intresserade som på olika sätt stöttat föreningen. 

Falkenberg 20231231 

 

 

Peter Johansson ordf  Lars-Erik Carlsson kassör Ulf Andersson v. ord 

 

Karin Molnö   Jennie Johansson  JanOlof Johansson 

 

Malin Schwarzkopf 

 

 
 
 


